
Svar på Interpellation Gång och Cykelväg, Gästabudsparken 

Svar på slutnotan: så är det 500 tkr  + belysning  

Tillkomsten av Gång och Cykelväg i Gästabudsparken har varit med i planerna för parken 
hela tiden, och en önskan från Torups samhällsförening. 

Nästa del som interpellatörerna lyfter är en fråga som vi också lyft med Trafikverket 
upprepade gånger. Vi ser järnvägsövergången som mycket farlig och har bett dem överväga 
och ompröva sitt beslut att inte åtgärda den.  

Vi fortsätter att lyfta frågan med Trafikverket vid de träffar som kommunen har med dem 1-2 
gånger per år.  

Med vänlig hälsning 

Malin Thydén Kärrman (S) 

Ordförande Samhällsbyggnadsnämnden  


